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W posiedzeniu uczestniczyli wszyscy członkowie Komisji, zgodnie z listą obecności, 

stanowiącą załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu brali udział: 

1. Małgorzata Rosa   Przewodnicząca Rady Gminy Cielądz 

2. Grażyna Michniewska Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Cielądzu 

3. Agnieszka Seliga  Pracownik Urzędu Gminy w Cielądzu 

 

Punkt 1. 

Otwarcia posiedzenia Komisji o godzinie 9:00 dokonała Przewodnicząca Komisji 

Rewizyjnej – Iwona Machnicka, witając członków Komisji i zaproszonych gości. Stwierdziła 

obecność 7 członków Komisji czyli istnienie quorum i wobec tego uprawnienie Komisji do 

podejmowania wiążących decyzji.  

 

Punkt 2. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Iwona Machnicka przedstawiła porządek posiedzenia. 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

4. Kontrola wydatków w zakresie utrzymania podopiecznych w domach pomocy 
społecznej oraz usług opiekuńczych przysługujących z zakresu pomocy społecznej                       
za 2023 rok.  

5. Kontrola realizacji zadań z zakresu zapobiegania bezdomności zwierząt za 2023 rok. 

6. Sprawy różne. 

7. Zamknięcie posiedzenia.  

Punkt 3. 

Protokół Nr 7/2024 z dnia 13 listopada 2024 roku został wyłożony do wglądu oraz 

opublikowany w BIP. Do protokołu nie wniesiono uwag. Protokół w głosowaniu 7 głosami „za” 

został przyjęty. 
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Punkt 4. 

Zgodnie z porządkiem obrad przystąpiono najpierw do kontroli wydatków w zakresie 

utrzymania podopiecznych w domach pomocy społecznej za 2023 rok. 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Cielądzu Grażyna Michniewska 

poinformowała, że w domach pomocy społecznej w 2023 roku z terenu naszej gminy 

przebywały 2 osoby. Ogółem wydatki na Domy Pomocy Społecznej wyniosły kwotę 84.633 zł. 

Kierownik GOPS zaznaczyła, że podopieczni przebywający w domach pomocy społecznej są to 

osoby niepełnosprawne niezdolne do samodzielnej egzystencji w środowisku. Następnie 

poinformowała, że w DPS w Brzezinach przebywała jedna osoba i utrzymywała się z renty 

rolniczej wraz z dodatkami -  w łącznej wysokości 2.239,83 zł miesięcznie, z czego osoba ta 

ponosiła odpłatność w wysokości 70% pobieranego świadczenia tj. kwotę 1.567,88 zł 

miesięcznie, gmina zaś dopłacała kwotę 4.037,40 zł miesięcznie.  

Kierownik GOPS na pytanie członków Komisji nt. kosztu pobytu w DPS w Brzezinach 

oznajmiła, iż w 2023 rok koszt ten wynosił 5.605,28 zł.  

Pani Kierownik dodała, że osoba z DPS w Brzezinach zmarła w lipcu 2024 roku.   

Następnie Kierownik GOPS poinformowała, iż w Domu Pomocy Społecznej w Borówku  też 

przebywała jedna osoba. Osoba przebywająca w DPS w Borówku  to osoba chora psychicznie. 

Osoba utrzymywała się z renty w wysokości 1.445,48 zł miesięcznie, z czego ponosiła 

odpłatność w wysokości 70% pobieranego świadczenia tj. w kwocie 1.011,84 zł miesięcznie, 

gmina dopłacała 4.088,16 zł miesięcznie. Średni miesięczny koszt utrzymania mieszkańca w 

DPS w Borówku w 2023 roku  wynosił 5.100,00 zł.  

Podopieczni przebywający w Domach Pomocy Społecznej w Brzezinach i w Borówku,  były  to 

osoby samotne nie posiadające osób zobowiązanych do alimentacji. 

Na zapytanie członków Komisji odnośnie odpłatności za pobyt przez członków rodziny, 

Kierownik wyjaśniła, iż każdą rodzinę rozpatruje się indywidualnie, bada się dochody 

wszystkich członków rodziny. Jeżeli dochód nie przekracza 300 % kryterium dochodowego tj. 

np. dla dwuosobowej rodziny jest to kwota 3.600 zł. Oznajmiała dalej, iż na dzień dzisiejszy                         

w domu pomocy społecznej przebywa tylko 1 osoba tj. w DPS Borówek ( średni miesięczny 

koszt utrzymania od 01.04.2024 r. wynosi 5.800,00 zł , gmina dopłaca 4.665,54 zł miesięcznie). 

Pani Kierownik zaznaczyła, iż tak są podejmowane działania i starania, by jednak w 

swoim środowisku zapewnić osobie opiekę, a skierowanie do DPS by było już ostatecznością.  

Dlatego usługami opiekuńczymi zapewniana jest opieka w miejscu zamieszkania.  

W dalszej części Kierownik GOPS omówiła temat wydatków w zakresie usług 

opiekuńczych. Poinformowała, iż ogółem wydatki na usługi opiekuńcze w 2023 roku wynosiły 

kwotę 141.734,83 zł, a dochody dla Gminy z odpłatności za usługi opiekuńcze stanowiły kwotę 
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12.070,50 zł. Z pomocy w formie usług opiekuńczych skorzystało 13 osób, w tym 12 osób 

płaciło za usługi, 1 osoba była zwolniona z odpłatności ponieważ dochód tej osoby nie 

przekraczał 150% kryterium dochodowego osoby samotnie gospodarującej tj. 1164 zł. 

Są zatrudnione dwie opiekunki na umowę o pracę na pełny etat, które świadczą usługi 

opiekuńcze. Na chwilę obecną z usług korzysta 10 osób. 

Następnie Kierownik GOPS zapoznała członków Komisji z kwotami, jakie płacone są za usługi 

opiekuńcze w zależności od ich emerytur  tj.: 

- 6,50 zł za godzinę – płacą 2 osoby 

- 9,10 zł– 1 osoba 

- 15 zł – 1 osoba 

Kwoty te wpływają na dochody Gminy i w 2023 roku była to suma 12 tys. zł. 

Kierownik GOPS przypomniała też o zapisach ostatnio podjętej uchwały w sprawie 

usług opiekuńczych. Zwróciła uwagę, iż była w tej uchwale określona między innymi stawka za 

usługi opiekuńcze i jakie progi dochodowe zostały określone, które wpływają na wysokość 

zwrotu za usługi opiekuńcze. Oznajmiła, iż na dzień dzisiejszy 2 osoby są całkowicie zwolnione 

z opłat tj. dotyczy to takich osób, których dochód nie przekracza 150 % kryterium 

dochodowego.  

Jako przykład wielkości wpływu środków z tytułu zwrotu za usługi opiekuńcze 

Kierownik poinformowała, iż w miesiącu październiku wpłynęła kwota 1.781 zł. 

Na zapytanie członka Komisja Adama Michalaka – ile Gmina wydała, Kierownik wyjaśniła, iż 

są to wydatki na zatrudnienie 2 opiekunek, które świadczą usługi opiekuńcze. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Iwona Machnicka zapytała o remont obiektu                      

w Gułkach – czy jest to zadanie z pomocy społecznej. 

Kierownik GOPS wyjaśniła, iż jest to inwestycja gminna, z finansowaniem środkami 

zewnętrznymi, gdyż był opracowany stosowny wniosek. 

Komisja analizowała kwestię centralnego ogrzewania w niniejszym obiekcie. Podjęła też 

temat zasadności zamieszkiwania w tym obiekcie mieszkańca gminy. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Iwona Machnicka zapytała o stan techniczny auta 

służbowego, którym dysponuje Ośrodek Pomocy Społecznej. 

Kierownik stwierdziła, iż jest co jakiś czas remontowany, i z uwagi, że wiele osób nim 

jeździ, to nie jest w dobrym stanie, a korzystał z niego również Urząd, gdy ich był w naprawie. 

Na razie jest jeszcze w miarę sprawny. 

Na posiedzeniu podjęto też temat dotyczący mieszkanki Łaszczyna i sposobów jak jej 

udzielić pomocy. 
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Na powyższym została zakończona kontrola  w niniejszym temacie. 

Punkt 5.  

Zgodnie z porządkiem obrad przystąpiono do  kontroli realizacji zadań z zakresu 

zapobiegania bezdomności zwierząt za 2023 rok. 

Najpierw głos zabrała Agnieszka Seliga – pracownik Urzędu Gminy w Cielądzu, 

merytorycznie odpowiedzialna za realizację zadań z wymienionego wyżej zakresu. 

Oznajmiła, iż w 2023 roku na realizację zadań objętych Programem opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi Gmina wydatkowała 191.896,60 zł, w tym: 

- schronisko – 174.235 zł,  

- usługi weterynaryjne – 14.061,60 zł 

- usługi rakarskie – 3.600 zł. 

Przez  2023 rok w schronisku przebywały 32 psy, a na koniec 2023 roku zostało– 29 

sztuk. Umowę ze schroniskiem Pisakowo Gmina ma podpisaną począwszy od  2019 roku i co 

roku kilka sztuk zostaje w tym schronisku. Ale są też adoptowane. W tym roku oddano 22 

sztuki, a adoptowano 21. Za dobę płacone jest w schronisku 14 zł za sztukę. Oprócz tego 

ponoszony jest koszt w wysokości 800 zł za jeden przyjazd i odłowienie, sterylizację i 

szczepienie. Porównując jednak koszty w 2024 roku do 2023 to jest widoczny 5 % wzrost 

kosztów. 

Agnieszka Seliga zwróciła uwagę, że najwięcej porzuconych zostało psów w miesiącach: 

marzec – 10 sztuk (prawdopodobnie dzieci otrzymały prezent na gwiazdkę) oraz lipiec- 6 sztuk 

(problem z psem z powodu wyjazdu na wakacje). 

W tym roku podczas akcji szczepienia przeciwko wściekliźnie zostały zaczipowane 63 

psy, gdyż Gmina otrzymała od schroniska 140 czipów. Na całą gminę zaszczepionych zostało 

około 200 psów, gdyż mieszkańcy nie szczepili nieraz wszystkich psów znajdujących się na 

posesji.  

Z Panem Mirosławem Charążka jest podpisana umowa na zapewnienie całodobowej 

opieki weterynaryjnej w przypadku zdarzeń drogowych. Opłata gotowości do świadczenia 

tychże usług wynosi 700 zł brutto miesięcznie.  

 Przewodnicząca Komisji Iwona Machnicka zapytała, czy jest możliwa bezpłatna 

sterylizacja w naszej Gminie. 

Agnieszka Seliga oznajmiła, iż pierwszeństwo darmowej sterylizacji mają osoby, które 

adoptują bezdomnego psa. W tym roku już są ponadto wykorzystane środki, ale w przyszłym 

roku w miesiącu styczniu będzie można ten temat podjąć, gdyż będą w budżecie zabezpieczone 

nowe środki. 
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Komisja analizowała też kwestię ochrony zwierząt właścicielskich i lokalizacji miejsca 

ich przebywania na czas, gdy zostałyby ewentualnie odebrane właścicielowi. 

Agnieszka Seliga oznajmiła, iż obecnie wyznaczone zostało nowe miejsce w celu 

zapewnienia miejsca dla zwierząt gospodarskich z terenu Gminy tj. gospodarstwo rolne 

prowadzone przez Pana Jarosława Siudzińskiego w miejscowości Kuczyzna. Zaznaczyła, że od 

czasu, gdy pracuje na tym stanowisku (2018 rok) nie miało miejsce, by była konieczność 

podejmowania takich działań. Jedynie w 2022 roku była informacja od Powiatowego Lekarza 

Weterynarii, że źle dzieje się u jednego gospodarza, ale po interwencji część zwierząt została 

sprzedana, a pozostała po ich dokarmieniu - w późniejszym czasie też została sprzedana. 

Podsumowując, w wyniku kontroli Komisja nieprawidłowości nie stwierdziła                              

w kontrolowanym obszarze. Nie stwierdziła nieuzasadnionych wydatków i nie wnosi uwag                    

w tym obszarze.  

Punkt 6. 

W sprawach różnych poruszone zostały następujące sprawy: 

- Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Iwona Machnicka oznajmiła, iż zgodnie z planem pracy 

jest jeszcze do ustalenia plan pracy Komisji na 2025 rok i ma zapytanie, kiedy go opracować.  

W związku z tym, iż zgodnie z przepisami plan pracy Komisji należy przyjąć do końca                              

I kwartału ustalono, aby go opracować w miesiącu styczniu.  

- Członek Komisji Adam Michalak zgłosił uwagę, że nie wszystkie dekoracje oświetlenia 

ulicznego się świecą. 

   Punkt 7. 

Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Iwona 

Machnicka zamknęła posiedzenie Komisji o godz. 10:40. 

  

  

 
Protokołowała: 
 
Bogusława Kobacka 

Przewodnicząca Komisji 
Rewizyjnej 

Iwona Machnicka 


